
GITTE NIELSEN, 57 år

Pædagog

Jeg kan
heldigvis
stadig sidde 
på hug
Men spørgsmålet er, om jeg stadig kan 

komme ned på knæ og være der for 

børnene, når jeg har løftet på dem i endnu 

flere år. Selvom vi pædagoger ved, at vi 

ikke bør løfte ved for eksempel et bleskift, 

så gør vi det jo alligevel, hvis den lille er 

ked af det, eller hvis det skal gå lidt stærkt.

 

Jeg er bekymret for, at endnu flere år på 

arbejdsmarkedet vil gøre mig fuldstændig 

nedslidt. Jeg vil jo gerne have kræfter til  

at være der for mine børnebørn, ligesom 

jeg har været der for alle de andre børn  

de sidste 40 år. 

LÆNGE LEVE EFTERLØNNEN


